
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

       ПРОТОКОЛ  № 5 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

 

від 27 липня  2020 року                                                              м. Житомир 

 

Малий зал засідань        10 год. 00 хв. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

           У   роботі   комісії   взяли   участь  9  членів постійної комісії: 

Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т., 

Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,   Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.  

 

 На початку засідання для участі в роботі комісії зареєструвались 8 

депутатів: Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т., Журавель Г.М, Парфентієва Т.М., Дєньга В.А. 

 

 Засідання веде голова постійної комісії з питань бюджету і комунальної 

власності Котвицький С.В. 

 

У роботі комісії взяли  участь: 

1. Оханський Юрій Миколайович – голова райдержадміністрації 

2. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

4. Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника управління 

фінансів райдержадміністрації 

5. Собко Тарас Дмитрович – Генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради 

6. Полозун Людмила Вікторівна – заступник Генерального директора 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради 

7. Горбенко Геннадій Валентинович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

районної ради 

8. Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

районної ради, депутат районної ради 

9. Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної установи 

«Трудовий архів» районної ради, депутат районної ради 

10. Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар Житомирського 

об’єднаного міського військового комісаріату  

11. Броницька Жанна Анатоліївна - бухгалтер відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту райдержадміністрації 
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12. Воробйова Людмила Василівна – головний бухгалтер відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту райдержадміністрації 
13. Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 
14. Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного відділу 

апарату райдержадміністрації 

15. Стретович Наталія Василівна -  ліквідатор, директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради 

16. Поліщук Вероніка Леонідівна- директор комунального закладу 

«Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська 

музична школа» районної ради 

17. Журавель Геннадій Миколайович – начальник  відділу безпечності 

харчових продуктів Житомирського районного управління Головного 

управління Держпродспоживслужби в Житомирській області, депутат районної 

ради 

18. Приставський Микола Миколайович- депутат районної ради 

19. Бовсуновський Юрій Петрович – голова Громадської ради при 

райдержадміністрації 

20. Мороз-Кунавін Руслан Вікторович – журналіст газети «20 хвилин» 

21. Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного 

відділу виконавчого апарату районної ради. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В., голову постійної комісії, який повідомив, що у 

роботі комісії беруть участь 8 депутатів із 11, а тому кворум для засідання є і 

комісія є правомочною. Проінформував, що рішення комісії приймаються 

більшістю голосів від загального складу комісії.  

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.,). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

  

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який нагадав 

депутатам районної ради, що у разі виникнення конфлікту інтересів при  

розгляді питань порядку денного, депутати мають дотримуватися вимог Законів 

України «Про запобігання корупції» і «Про місцеве самоврядування в Україні» 

та оголошувати про виниклий конфлікт інтересів. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В.., голову  постійної комісії, який ознайомив із 

проєктом порядку денного засідання. Вніс пропозицію голосувати спочатку за 

запропонований проєкт порядку денного як за основу, а потім – за доповнення 
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до нього та в цілому за увесь порядок денний. Запитав чи будуть інші 

пропозиції щодо порядку денного, доповнення, заперечення. 

 Пропозицій, зауважень, заперечень та доповнень до порядку денного не 

надходило. 

 Головуючим поставлено на голосування пропозицію про затвердження 

порядку денного засідання за основу. 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії за 

основу: 

1. Про Програму фінансової підтримки діяльності Житомирського 

об’єднаного міського військового комісаріату на 2020 – 2022 роки. 

Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

 

2. Про затвердження  Програми  протиепізоотичних заходів та боротьби з 

хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – начальник  відділу 

безпаечності харчових продуктів Житомирського районного 

управління Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області 

 

3. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 

роки» 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами 

 

4. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

5. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» районної ради 

 

6. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2020 рік. 

Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного  

  відділу апарату райдержадміністрації 
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7. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

         Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

8. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

                   Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

9. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                  Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

10. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                  організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

11. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                 організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, які 

надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

13. Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної 

власності  територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

14. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

15. Про затвердження Переліків першого та другого типу об’єктів 

оренди комунальної власності. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

16. Про звільнення від орендної плати за користування  майном, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 
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17. Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру передачі в 

оренду  нерухомого майна після завершення договору оренди №443 від 

04.03.2020р. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

18. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад 

сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

19. Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за відділом освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської районної державної адміністрації Житомирської області. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

20. Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

21. Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р.. 

          Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

22. Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 «Про 

припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  №118» 

Житомирської районної ради». 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

23. Різне 

 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного засідання постійної комісії. 

Інформує:  Котвицький С.В.– голова постійної комісії 
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     Зазначив, що додатково пропонується до розгляду на комісії включити 

питання, перелік яких роздано.  

     Додатково пропонується включити наступні питання:  

         1. Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування пільгових 

категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

                          некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

                          об’єднання» районної ради          

 

           2. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

                          некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

                          об’єднання» районної ради          

                           

         3. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконанняу 2020 

році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

         Інформують: Приставський Микола Миколайович – депутат  

                                районної ради 

 

                                 Голік Тетяна Ігнатівна – депутат районної ради,  

                                голова депутатської фракції ВО «Свобода» 

 

        4. Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного  відділення під відділення екстреної медичної  допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою:  шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка,  Житомирського району Житомирської області». 

         Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово- 

                           комунального господарства, містобудування, архітектури,  

                           оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з  

                           правоохоронними органами райдержадміністрації 
ВИРІШИЛИ: Включити ці питання до порядку денного засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому: 

1. Про Програму фінансової підтримки діяльності Житомирського 

об’єднаного міського військового комісаріату на 2020 – 2022 роки. 
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Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

 

2. Про затвердження  Програми  протиепізоотичних заходів та боротьби з 

хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – начальник  відділу безпечності 

харчових продуктів Житомирського районного управління 

Головного управління Держпродспоживслужби в Житомирській 

області 

 

3. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 роки» 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами райдержадміністрації 

 

4. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

5. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної  допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» районної ради 

 

6. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2020 рік. 

Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного  

  відділу апарату райдержадміністрації 

 

7. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

         Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

8. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 2020 

рік. 

                   Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 
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9. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                  Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

10. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                  організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

11. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                 організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, які 

надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

13. Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної власності  

територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

14. Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

15. Про затвердження Переліків першого та другого типу об’єктів оренди 

комунальної власності. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

16. Про звільнення від орендної плати за користування  майном, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

17. Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру передачі в оренду  

нерухомого майна після завершення договору оренди №443 від 04.03.2020р. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

18. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 
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19. Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за відділом освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської районної державної адміністрації Житомирської області. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

20. Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

21. Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у мистецьких 

школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р. 

          Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

22. Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 «Про 

припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  №118» 

Житомирської районної ради». 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

23. Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування пільгових 

категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор  

                           комунального некомерційного підприємства  

                         «Територіальне стоматологічне об’єднання»  

                          районної ради  

         

24. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор  

                               комунального некомерційного підприємства  

                         «Територіальне стоматологічне об’єднання»  

                          районної ради        

   

25. Про внесення змін до розміру фінансових  ресурсів на виконанняу 2020 

році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання  депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

         Інформують: Приставський Микола Миколайович – депутат  

                                районної ради 

 

                                 Голік Тетяна Ігнатівна – депутат районної ради,  

                                голова депутатської фракції ВО «Свобода» 
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26. Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного  відділення під відділення екстреної медичної  допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою:  шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка,  Житомирського району Житомирської області». 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами райдержадміністрації 
 

27. Різне 

 

Результати голосування: 

««За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В., голову постійної комісії, про регламент роботи 

засідання. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання: з питання внесення 

змін до бюджету – до 15 хвилин, з питань затвердження програм та інших 

питань порядку денного - до 7 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 

хвилин. Через дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви 

проводити за пропозиціями головуючого та депутатів.  
Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

 На засідання  комісії прибув депутат районної ради, член постійної 

комісії Медведюк О.В. У роботі комісії беруть участь 9 депутатів. 

  

1. СЛУХАЛИ: Про Програму фінансової підтримки діяльності Житомирського 

об’єднаного міського військового комісаріату на 2020 – 2022 роки. 

Інформує: Варивода Олександр Васильович -  військовий комісар 

Житомирського об’єднаного міського військового комісаріату 

    Проінформував про мету та цілі цієї програми, а також її показники і 

заходи, потребу у коштах  на її реалізацію. Звернувся з клопотанням підтримати 

цю програму та надати фінансування, оскільки обсяги фінансування із 

державного бюджету не у повній мірі задовольняють потреби військкомату. 
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ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала чи  

звертались за фінансовою допомогою до міської ради. 

 Варивода О.В., військовий комісар Житомирського об’єднаного міського 

військового комісаріату, відповів що звертались, і міська рада пообіцяла 

виділити 50 тис грн. Також повідомив про те, що військкомат звернувся за 

допомогою і до об’єднаних територіальних громад, і до сільських рад. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що за фінансування 

цієї програми  буде розглядатися при розгляді питання про внесення змін до 

бюджету, а поки що приймається сама програма. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що він до цієї 

програми додав би ще певні заходи місцевого рівня, а не лише 

загальнодержавні. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і програми, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити Програму. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., 

Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно.  

 

ВИСТУПИВ: депутат районної ради Журавель Г.М., який      оголосив про 

наявний у нього конфлікт інтересів  при розгляді питання «Про затвердження  

Програми  протиепізоотичних заходів та боротьби з хворобами тварин в 

Житомирському районі на 2020 рік», оскільки він працює в установі, якої 

стосується ця програма. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Програми  протиепізоотичних заходів та 

боротьби з хворобами тварин в Житомирському районі на 2020 рік. 

Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – начальник  відділу 

безпаечності харчових продуктів Житомирського районного 

управління Головного управління Держпродспоживслужби в 

Житомирській області 

   Проінформував про те, що програма розроблена для забезпечення 

ветеринарно-санітарного,  епізоотичного  благополуччя,   охорону  території   

Житомирського району   від занесення  з інших держав або регіонів збудників 

хвороб тварин,  забезпечення  безпечності харчових продуктів тваринного 

походження, проведення діагностичних досліджень, щеплень і лікувально-

профілактичних заходів по профілактиці заразних хвороб тварин,  проведення 

ветеринарно-санітарних робіт та здійснення  заходів з локалізації та ліквідації 

інфекційних хвороб. Повідомив також, що виділення коштів на цій сесії поки 

що не передбачається, але на законодавчому рівні передбачено, що 

фінансування може здійснюватись як і з державного, так і з місцевих бюджетів. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і програми, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити Програму. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.)                 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Журавель Г.М.) 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-

2021 роки» 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами райдержадміністрації 

Проінформувала про те, що програма розроблена за ініціативи 

райдержадміністрації на пропозицію депутата районної ради Парфентієвої 

Т.М.  Сказала, що програма розрахована на 2 роки і виконуватиметься у 

декілька етапів, до програми включені всі пропозиції, які були надані 

(надійшли пропозиції від депутата районної ради Вербило Л.В. та 

комунального підприємства Березівської сільської ради). Звернула увагу на те, 

що конкретного фінансування заходів  програмою не передбачено, оскільки ця 

програма носить більш рекомендаційний характер, а також вона була також 

розроблена для того, щоб селищна і сільські ради могли затвердити аналогічні 

програми з урахуванням своїх особливостей, а також  для того, що б у 

майбутньому була можливість надавати співфінасування на виконання заходів 

програми.  

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  зазначила, що 

виділяються кошти на військкомати, на протиепізоотичні заходи, а на 

врегулювання якості питної води - жодних коштів. Наголосила на тому, що не 

відомо які будуть функції райдержадміністрацій у майбутньому, але, 

райдержадміністрація мала б ініціювати виділення коштів із державного 

бюджету, з фонду регіонального розвитку, залучення грантових коштів тощо.  

Повідомила про те, що у Новогуйвинському була створена комісія, яка 

вивчала стан та якість води в цьому селищі та співпрацювала з 

Держпродспоживслужбою, за результатами роботи якої складено акт про те, 

що раз на три місяці має проводитися аналіз якості води. Сказала, що сьогодні 

виділяються  кошти на лікування людей, їх захист, а на аналіз якості води 

коштів немає, але усім відомо про те, що якість води напряму впливає на 

здоров’я людей.  Рекомендувала передбачити у програмі кошти на проведення 

моніторингу якості води, щоб зрозуміти який стан та якість води в 

Житомирському районі. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що на одній з 

комісій районної  ради він зазначав, що планується виділення сотень тисяч 

гривень з обласного бюджету на вирішення проблем з питною водою у смт 
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Новогуйвинське. Наголосив на тому, що програму приймати необхідно, а 

щодо виділення коштів  з районного бюджету на цю програму, то необхідно 

визначатись спільно.  

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи зверталась 

безпосередньо Новогуйвинська селищна рада або ж якісь інші   сільські ради 

про виділення коштів на  врегулювання цієї ситуації. 

 Стах В.М., заступник районної ради, відповів, що лише Березівська 

сільська рада, а раніше ще Висока Піч. 

          Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при 

райдержадміністрації, який повідомив про те. що Громадська рада при 

райдержадміністрації розглядала питання щодо водопостачання на території 

Березівської та Високопічської сільських рад. 

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що керівництво 

Новогувинської селищної ради звертається лише  на пряму  до мера міста та 

водоканалу, щоб передати їм на балас цю водомережу. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, запитав у Парфентієвої Т.М. 

на що саме необхідно закласти кошти у програму? 

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що, на її думку, 

насамперед потрібно кошти на моніторинг якості питної води в 

Житомирському районі. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що ініціатива 

має йти від селищної ради і з відповідними розрахунками. 

 Журавель Г.М., депутат районної ради, зазначив, що якщо закласти по 

1000 грн на квартал, то цього буде достатньо для того, щоб провести 

бактеріологічні дослідження на всі показники. 

  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запропонувала передбачити у 

програмі мінімум 20 тис грн. на моніторинг якості води в районі. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію щодо 

визначення фінансування програми на даному етапі на орієнтовну суму  20-40 

тис. грн, з подальшим наданням пропозицій від сільських рад. 

 Шахова О.П., депутат районної ради, зауважила про те, що програма 

загальна та не має конкретних заходів по конкретних об’єктах. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і програми з урахуванням 

доповнень щодо моніторингу якості води в районі та з фінансового 

забезпечення цього заходу на рівні не менше 20 тис. грн, винести їх на розгляд 

34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і затвердити 

Програму з урахуванням вказаних доповнень. 

Результати голосування: 

««За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., 

Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 
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4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

        Проінформував про те, що у зв’язку з виділенням коштів на поточний 

ремонт хірургічного відділення, виготовлення проектно-кошторисної 

документації на реконструкцію приймально-діагностичного відділення та 

отриманням субвенцій від Черняхівського, Пулинського, Андрушівського та 

Попільнянського районів необхідно внести зміни до програми фінансової 

підтримки комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,   

               Нижник В.Т., Журавель Г.М,  Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., 

Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

Засідання комісії залишив депутат Кліменко В.М. У роботі комісії беруть 

участь 8 депутатів. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-

санітарної  допомоги» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» районної ради 

Проінформува про запропоновані зміни до програми. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель 

Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2020 рік. 

Інформує: Огірчук Юрій Валентинович - начальник організаційного  
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  відділу апарату райдержадміністрації 

Проінформував про те, що зміни стосуються зміни назв структурних 

підрозділів райдержадміністрації, а саме: відділу освіти – на відділ освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту;  відділу культури і 

туризму – на сектор культури і туризму. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, 

Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки. 

   Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника   

             управління фінансів райдержадміністрації 

Проінформувала про те. що програму пропонується доповнити  пунктом 

«послуги з реєстрації користувача програмного продукту та оновлення 

комп’ютерної програми». 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, 

Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік. 

    Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна –  заступник начальника  

            управління фінансів райдержадміністрації - текст виступу 

додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, зачитала звернення депутата 

Рожка В.О. про виділення коштів на металопластикові вікна для Садківської 

ЗОШ І-ІІІ ст. 

 Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, зачитав депутатське звернення про  

виділення коштів, та попросив його теж врахувати при внесенні змін до 

бюджету. 

 Журавель Г.М., депутат районної ради, вніс зміни до свого звернення 

щодо виділення коштів, спрямувавши частину на придбання мамографа. 
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 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зачитала своє звернення про 

виділення коштів на придбання мамографа та  висвітлення депутатської 

діяльності. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є кошти на 

виконання заходів по програмі «Питна вода». 

    Шмакова Л.М., заступник начальника управління фінансів 

райдержадміністрації, відповіла, що залишились лише не спрямовані  

депутатами кошти  відповідно до їх квоти. 

    Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію, щоб на 

моніторинг питної води в смт Новогуйвинську виділили депутати з того округу. 

    Стах В.М., заступник голови районної ради, сказав, що у районній раді від 

виборчого округу селищної ради представлено кілька депутатів.  

    Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чи виділяє селищна рада 

кошти на покращення якості води. 

    Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що Новогуйвинська 

селищна рада лише веде переписку з водоканалом, щоб зняти з балансу цю 

водомережу. Зауважила про те, що у селищної ради кошти на суди є, а на 

покращення якості води – ні. Наголосила на тому, що 3 депутати від Озерного, 

а саме там є свердловини, які можна відновити.  

    Шмакова Л.М., заступник начальника управління фінансів, зазначила, що  

на співфінансування по реконструкції приймально-діагностичного відділення 

під відділення екстреної медичної допомоги не вистачає коштів. В районному 

бюджеті було зарезервовано  500 тис. грн, які можна спрямувати на ці цілі. Але 

відповідно до прийнято  рішення про участь депутатів у розподілі коштів  

районного бюджету цю суму також необхідно розділити на 30 та 70 відсотків. 

     Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що з державного 

бюджету виділяються 8 млн.  грн на реконструкцію приймально-діагностичного 

відділення під відділення екстреної медичної допомоги, але з районного 

бюджету має бути співфінансування  в сумі 721 482  грн.  Частину коштів на 

співфінасування можна перекрити за рахунок зарезервованих 500 тис. грн, але 

необхідно щоб і депутати додаткові 30% відсотки також спрямували на ці цілі. 

Якщо ці кошти не направити на співфінасування, то районний бюджет втратить 

ті 8 млн. грн, які виділяються в рамках субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на реалізацію проектів з реконструкції, капітального 

ремонту приймальних відділень в опорних закладах охорони здоров’я у 

госпітальних округах. Зазначив, що на моніторинг якості питної води у смт 

Новогуйвинське спрямує за своєю квотою 5 тис. грн, та  запитав куди депутат 

районної ради Парфентієва Т.М. спрямовує свої кошти. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що хоче направити 

свої кошти на повірку лічильників обліку води. 

      Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, відповіла, що 

такі видатки не можливо провести за рахунок коштів районного бюджету. 

     Парфентієва Т.М., депутат районної ради, підняла питання щодо 

доцільності виділення коштів на організацію протиепідеміологічних заходів 

для садочків Новогуйвинської селищної ради, адже це чимала сума коштів і 

протоколами ВООЗ визнано, що найкращим захистом для дітей є наявність 

мила і паперових рушників, а оброблення рук антисептиками для дітей навіть 



17 

 

шкідливо, і дезинфікуючі килимки нічого не дають. Запитала яка доказова база 

для виділення цих коштів і чи є конкретний розрахунок потреби. 

      Мороз-Кунавін Р.В., журналіст газети «20 хвилин», повідомив, що навіть 

оприскування доріг дезінфекційними засобами немає сенсу, що теж доведено 

протоколами ВООЗ. 

     Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що якщо є проблема з 

якістю питної води, то яке відношення до цього має повірка лічильників, та 

якщо навіть депутати і спрямують по 2 тис. грн на моніторинг якості води, що 

це дасть? Який механізм подальших дій, щоб ці проблеми вирішились? 

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що якщо буде 

доведено, що вода неякісна, то селищна рада матиме право вводити в дію 

свердловини, які «законсервовані». 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію, щоб 

керівництво району «знайшло кошти», і  внести у програму «Питна вода» пункт 

«моніторинг якості питної води».  

 Оханський Ю.М., голова Житомирської райдержадміністрації, звернувся 

до депутатів з проханням спрямувати додаткові депутатські кошти на 

співфінансування реконструкцію приймально-діагностичного відділення під 

відділення екстреної медичної допомоги. 

 В обговоренні взяли участь: Бовсуновський Ю.П., голова Громадської 

ради при райдержадміністрації, Медведюк О.В., депутат районної ради. 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити внесення змін до районного бюджету із урахуванням  

доповнень, погодити проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії районної 

ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

                       2) Рекомендувати депутатам районної ради спрямувати певну 

суму коштів за депутатською квотою на проект з реконструкції приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги 

районної лікарні. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

              Журавель Г.М, Медведюк О.В., Дєньга В.А.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

    Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна  – заступник начальника   

                 управління фінансів райдержадміністрації 

         Проінформувала про те. що на затвердження вносяться наступні   

розпорядження голови райдержадміністрації: від 03.06.2020 № 160 „Про 

внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 2020 рік”,  від 

15.06.2020 № 167 „Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік”, від 07.07.2020 № 198 „Про внесення змін до районного 

бюджету Житомирського району на 2020 рік”. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 



18 

 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

               Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                  організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

      Ознайомила з проектом плану роботи районної ради на друге півріччя 

2020 року. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і плану роботи, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити план роботи. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель 

Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                 організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

Повідомила про те, що на затвердження пропонуються розпорядження про 

спрямування депутатських коштів на надання адресних матеріальних допомог 

жителям району, а також два кадрових розпорядження: «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень» від 16 березня  2020 р. № 17-ОД,  від 02 квітня  2020 р. № 23-ОД  

від 21 квітня 29-ОД, від 22 квітня  2020 р. № 30-ОД, від 06 травня 2020 р. № 34-

ОД, від 20 травня  2020 р. № 37-ОД, від 20 травня  2020 р. № 38-ОД та № 39-

ОД, від 09 червня  2020 р. № 43-ОД, від 09  червня  2020 р. № 44-ОД від 01 

липня 2020 №54-ОД;  від 10 червня 2020 р. №99-К «Про припинення роботи 

Ступіна В.А.»; від 10 червня 2020 р. №100-К «Про покладання обов’язків 

директора  КУ «Новогуйвинська комплексна  дитячо-юнацька спортивна 

школа» Житомирської районної ради; від 30 червня 2020 р. № 53- ОД «Про 

внесення змін до складу робочої групи щодо вивчення питання розчищення та 

регулювання русел річок і водойм Житомирського району». Внесла 

доповнення, щодо включення до проєкту рішення ще 4 розпоряджень, оскільки 

вони були видані вже після оприлюднення проєкту рішення:  від 16 липня 2020 

№61 -ОД «Про внесення змін до складу робочої групи з питань правового 

використання земель»; від 21 липня 2020 №63-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 24 липня 2020 №64-ОД «Про виплату адресних матеріальних 
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допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських повноважень»;                 

від 27 липня 2020 №65-ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за 

рахунок коштів на виконання депутатських повноважень».                 

ВИСТУПИЛИ: Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при 

райдержадміністрації, запитав щодо рішення робочої групи по спорту щодо 

звернення до правоохоронних органів на предмет використання коштів 

районною федерацією футболу, а також запитав чому до цього часу не засідала 

робоча група за зверненням громадської ради щодо звіту директора 

Новогуйвинської КДЮСШ та використання коштів  Високопічською сільською 

радою на проведення спортивно-масових заходів. Запропонував  внести це 

питання на сесію. 

     Котвицький С.В., голова постійної комісії, відповів, що на засіданні 

робочої групи дійсно розглядалось це питання, і він  сам був готовий 

підготувати таке звернення, але жодної доказової бази немає, що ці кошти 

використані неправомірно, і ніхто не братиме на себе таку відповідальність, 

щоб так стверджувати. Зазначив, що окрім цього, ще було багато питань і по 

Новогуйвинській ДЮСШ і для розгляду цих питань готовий зібратись у будь-

який час.  

     Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що на цю сесію  вноситься питання про зміни до статуту 

Новогуйвинської КДЮСШ, якими передбачено передачу школи в  управління 

відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

Житомирської районної державної адміністрації, розпорядником коштів  буде 

відділ освіти національно-патріотичного виховання, молоді та спорту, а у 

КДЮСШ посада бухгалтера ліквідовуються і  бухгалтерський облік буде 

вестись централізовано відділом освіти, національно-патріотичного виховання, 

молоді та спорту. Що ж стосується винесення на сесію питання про 

використання коштів Високопічською сільською радою на проведення 

спортивно-масових заходів та звернення до правоохоронних органів щодо 

використання коштів районною федерацією футболу, то, на її думку, необхідно 

провести засідання робочої групи по спорту,  щоб за результатами її 

проведення мати конструктивні пропозиції для внесення їх на розгляд сесії. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував зібрати робочу 

групу 30 липня 2020 року на 9.00  перед сесією. 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

                        2) Рекомендувати робочій групі по спорту провести засідання  

30 липня 2020 року на 9.00  перед сесією та розглянути запропоновані 

Громадською радою при райдержадміністрації питання. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

               Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 
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12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних 

послуг, які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що 

перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

Зазначила, що з 1 квітня  2020 року фінансування комунальних 

некомерційних підприємств здійснюється Національною службою охорони 

здоров’я, але комунальні некомерційні підприємства надають певні послуги, 

оплата яких не входить у фінансування Національною службою здоров’я. Тому, 

щоб виконати рішення районної ради, яким було делеговано керівникам 

закладів затверджувати перелік платних послуг і для уникнення зловживань, 

пропонується проєкт методики. Рівень рентабельності, закладений у вартість 

послуг,  згідно запропонованої методики, має становити не більше 25%. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і Методики винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити Методику. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель 

Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

13. СЛУХАЛИ: Щодо оренди комунального майна,  яке належить до спільної 

власності  територіальних громад сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

      Повідомила що з 1.02.2020 року набрав чинності новий Закон України 

«Про оренду державного та комунального майна», 17  червня  2020 року набрав 

чинності Порядок передачі в оренду державного та комунального майна. 

Сказала, що у попередньому законі було зазначено, що органи місцевого 

самоврядування можуть розробляти та затверджувати свої порядки, а у новому 

вже чітко прописані деякі норми, які зобов’язуть органи місцевого 

самоврядування на 99%  дотримуватись норм цього закон та  Порядку передачі 

в оренду державного та комунального майна. Зазначила, що закон передбачає, 

що органи місцевого самоврядування можуть затверджувати свої порядки, але 

й можуть використовувати порядок, затверджений Кабінетом Міністрів 

України.   Сказала, що на даний час  не вбачається необхідності затверджувати 

свій порядок, проте згодом  у процесі роботи можливо будуть і необхідні такі 

кроки. Тому на даному етапі пропонується використовувати Порядок  передачі 

в оренду державного та комунального майна, який затверджений Кабміном. 

Прописати це все у рішенні, а також що те, що Порядок використовується з 

урахуванням особливостей, встановлених цим та іншими рішеннями районної 

ради, оскільки Закон та Порядок передбачають, що можуть бути прийняті 

рішення ради щодо певних особливостей оренди.  Проінформувала про те. що 
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орендодавцем комунального нерухомого майна, яке належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, загальна 

площа якого перевищує 400 квадратних метрів на одного балансоутримувача, є 

районна рада; орендодавцями комунального майна, яке належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, 

індивідуально визначеного та нерухомого, загальна площа якого не перевищує 

400 квадратних метрів на одного балансоутримувача, є балансоутримувачі. У 

нашому випадку це відділ освіти, національно-патріотичного виховання, сім’ї, 

молоді та спорту, Терцентр, комунальні некомерційні підприємства, сектор 

культури і одне приміщення аптеки (Троянівська аптека), і приміщення 

районної ради по вул. Л.Українки, вул. Перемоги та колишнє приміщення 

Агроводсервісу. Окрім того пропонується встановити наступний розподіл 

орендної плати для об’єктів, що перебувають у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району: якщо орендодавцем 

є районна рада за єдині майнові комплекси комунальних підприємств - до 

районного бюджету; за нерухоме майно комунальних  підприємств, установ, 

організацій  - 70 відсотків орендної плати до районного бюджету, 30 відсотків 

балансоутримувачу майна. У разі коли орендодавцем майна є 

балансоутримувач, орендна плата спрямовується: за окреме індивідуально 

визначене майно підприємства, організації (крім нерухомого) - 

балансоутримувачу; за єдиний майновий комплекс структурного підрозділу 

підприємства, організації, нерухоме майно - 70 відсотків орендної плати 

балансоутримувачу, 30 відсотків - до районного бюджету.  Що  ж стосується 

комунальних некомерційних підприємств, то тут є особливість, адже вони 

внесені до реєстру неприбуткових організацій, і для того щоб вони не 

позбулись цього статусу, пропонується включити такий пункт: «Орендна плата 

за оренду закріпленого за комунальними некомерційними підприємствами 

майна спрямовується  у повному обсязі цим комунальним некомерційним 

підприємствам на виконання їх статутних завдань». 

 Також зачитала доповнення, які пропонується внести до цього рішення: 

1) Орендодавцем комунального майна, яке належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, 

закріпленого районною радою за комунальними некомерційними 

підприємствами, є відповідні  комунальні некомерційних підприємства. 

2) Орендна плата за оренду закріпленого за комунальними 

некомерційними підприємствами майна спрямовується  у повному обсязі цим 

комунальним некомерційним підприємствам на виконання їх статутних 

завдань. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, висловив незгоду із 

пропозицією надання права комунальним некомерційним підприємствам 

передавати в оренду нерухоме майно, площею більше 400 кв. м. та вніс 

пропозицію виключити із доповнень пункт «Орендодавцем комунального 

майна, яке належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, закріпленого районною радою за комунальними 

некомерційними підприємствами, є відповідні  комунальні некомерційних 

підприємства». 
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ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення з урахуванням пропозиції 

Котвицького С.В., винести його на розгляд 34 сесії районної ради та 

рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва 

Т.М., Дєньга В.А., Котвицький С.В., Шахова О.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про визнання такими, що втратили чинність, рішень районної 

ради. 

 Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

 Зазначила, що у зв’язку з прийняттям постановою Кабінету Міністрів 

України від 03.06.2020р. № 483 Порядку передачі в оренду державного та 

комунального майна пропонується визнати такими, що втратили чинність 

рішення 18 сесії районної ради 6 скликання від 23.05.2013р. №355 «Про 

затвердження Положення про оренду майна, що є спільною власністю 

територіальних громад сіл, селищ району у новій редакції», рішення 22 сесії 

районної ради 7 скликання від 21.12.2018р. №773 «Про внесення змін до 

Положення про оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад 

сіл, селищ району» та Положення про оренду майна, що є спільною  власністю 

територіальних громад сіл, селищ району, затверджене цими рішеннями з 

відповідними змінами. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва 

Т.М., Дєньга В.А., Котвицький С.В., Шахова О.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Переліків першого та другого типу 

об’єктів оренди комунальної власності. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

        Проінформувала про те, що відповідно до нового закону про оренду 

державного та комунального майна  органи місцевого самоврядування 

затверджують переліки І та ІІ типів об’єктів, щодо яких прийнято рішення про 

передачу в оренду. Перелік першого типу - перелік об’єктів, щодо яких 

прийнято рішення про передачу в оренду на аукціоні; перелік другого типу - 

перелік об’єктів, щодо яких прийнято рішення про передачу в оренду без 

проведення аукціону». Відповідно до нового порядку передачі в оренду 
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державного та комунального майна, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України від 03.06.2020р., який вступив і дію 17.06.2020 необхідно в 

місячний термін затвердити ці переліки. Рекомендовано включити до цього 

переліку майно яке на даний момент перебуває в оренді та майно яке 

планується до передачі в оренду. Районною радою було направлено листи до 

балансоутримувачів, що вони подали пропозиції про вільне майно, яке можливо 

передати в оренду та те яке вже в оренді. Відповідно до статті 7 Закону України 

«Про оренду державного та комунального майна» підставою для відмови у 

включенні майна до одного з Переліків є наявність об’єкта в переліку об’єктів, 

що підлягають приватизації, тому в проектах  переліків відсутнє майно, яке 

рішенням 29 сесії від 24.12.2019р. №999 включено до об’єктів, що підлягають 

приватизації у 2020 році: це чотири частини приміщення за адресою вул. 

Вокзальна, 12,  а також приміщення Агроводсервісу. Також не включено до 

жодного із переліків нерухоме майно, яке після завершення договору оренди 

планує використовувати для своїх потреб, а саме: окрема будівля у складі 

цілісного майнового комплексу Центральної районної лікарні, де планується 

розміщення відділення реанімації та інфекційного відділення. Зачитала хто має 

право на отримання в оренду державного та комунального майна без 

проведення аукціону та Право на отримання в оренду майна, що не міститься в 

Переліку першого типу, без проведення аукціону. Внесла доповнення у п. 104 

щодо замінити вираз «1/2 коридору» на «кабінет» та у  п. 95 щодо номеру 

кабінету та його площі. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чому в 

перелік не включено майно, яке підлягає приватизації. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що відповідно до вимог порядку до переліків для передачі в оренду, 

не включається майно,  яке підлягає приватизації та оскільки рішенням 29 сесії 

від 24.12.2019р. №999 до об’єктів, що підлягають приватизації у 2020 році, 

включено чотири частини приміщення за адресою вул. Вокзальна, 12,  а також 

приміщення Агроводсервісу, саме тому ці об’єкти не включені до переліку 

майна, яке підлягає до передачі в оренду. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що після проведення 

територіальної реформи, можливо хтось із територіальних громад захоче взяти 

приміщення  аптеки  в оренду, або викупити. Повідомив, що зазначалось, що 

майно, яке має площу більше 400 м.кв. надається в оренду тільки рішенням 

сесії. Зауважив, що якщо взяти приміщення аптеки в цілому, то там більше 400 

кв.м. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що рішенням сесії  приміщення поділено на 4 частини і як буде знято 

арешт з приміщення, то всі ці 4 частини будуть внесені у державний реєстр як 

окремі частини. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, що, якщо приміщення 

це поділене на 4 частини, то балансоутримувач сам визначає кому надавати 

його в оренду і чи припинять свою дію договори оренди, якщо буде утворений 

новий район. 
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Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що договори оренди не припинять свою дію автоматично, оскільки 

зміна засновника/власника не є підставою для припинення договору оренди.   

Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що, на його погляд, 

все, що записано в цих переліках не вірно. Необхідно провести розрахунок 

економічної вигоди. Хто вирішує, що майно вигідніше продати, ніж здати в 

оренду? Хто прийняв одноосібне рішення? Де відповідні розрахунки? 

Запропонував зробити розрахунок економічного зиску та відкласти це питання 

до перегляду списку об’єктів приватизації. 

 Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, відповіла, що відповідно до закону ми повинні затвердити майно, яке 

перебуває в оренді чи може бути передане. Якщо не прийняти це рішення, то 

виникнуть певні проблеми у разі закінчення договорів оренди і наміру 

(орендаря та орендодавця) переукласти цей договір, або ж передати  новому 

орендарю в оренду, і так порушуються права орендаря та орендодавця тощо. 

Крім того, наголосила на тому, що якщо у разі звернення потенційного 

орендаря про надання в оренду того чи іншого майна районна рада не надає 

погодження чи відповідно відмови, то через 40 днів наступає автоматична 

«мовчазна» згода і оренда продовжується на тих самих умовах, натомість як 

оренду плату можна було б збільшити та передати це майно в оренду на більш 

вигідних умовах для громад району тощо. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти це 

рішення за основу та в цілому, але  протокольно доручити балансоутримувачам 

провести аналіз щодо використання майна, яке передано в оренду, планується 

до передачі в оренду та майна, яке підлягає приватизації, і обрахувати 

економічну доцільність цих дій: передачі в оренду чи приватизації майна.  

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

                       2) Рекомендувати районній раді доручити балансоутримувачам 

провести аналіз щодо використання майна, яке передано в оренду, планується 

до передачі в оренду та майна, яке підлягає приватизації, і обрахувати 

економічну доцільність цих дій: передачі в оренду чи приватизації майна. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., .Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

                Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про звільнення від орендної плати за користування  майном, 

що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

    Зазначила, що проєктом рішення пропонується звільнити ФОП Микитюк 

Ірину Василівну з 17.03.2020 р. по 11.05.2020 р. від сплати орендної плати за 

оренду нерухомого майна, за адресою: м. Житомир, вул. Вокзальна, 12, яке не 
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використовувалося нею у цей період через об'єктивні обставини, які від 

орендаря не залежать (оголошення карантину та заборона на здійснення 

господарської, підприємницької діяльності у сфері торгівлі непродовольчими 

товарами). До районної ради звернулась ФОП Микитюк Ірина Василівна про 

звільнення її від орендної плати. Відповідно до статті 762 Цивільного кодексу 

України за користування майном з наймача справляється плата, розмір якої 

встановлюється договором найму. Відповідно до частини  6 ст. цієї статті 

наймач звільняється від плати за весь час, протягом якого майно не могло бути 

використане ним через обставини, за які він не відповідає. Відповідно до 

частини 2 статті 286 Господарського кодексу України орендар має право 

вимагати зменшення розміру орендної плати, якщо через обставини, за які він 

не відповідає, змінилися передбачені договором умови господарювання або 

істотно погіршився стан об'єкта оренди. Пунктом 14 Прикінцевих та перехідних 

положень Цивільного кодексу України встановлено, що на час дії відповідних 

обмежувальних карантинних заходів, запроваджених Кабінетом Міністрів 

України з метою запобігання поширенню на території України коронавірусної 

хвороби (COVID-19), обставинами, за які наймач (орендар) не відповідає 

відповідно до частини другої статті 286 Господарського кодексу України, 

частин четвертої та шостої статті 762 Цивільного кодексу України, також є 

заходи, запроваджені суб’єктами владних повноважень, якими забороняються 

певні види господарської діяльності з використанням орендованого майна, або 

заходи, якими забороняється доступ до такого майна третіх осіб. Постановою  

Кабінету Міністрів України від 11.03.2020 р. № 211 «Про запобігання 

поширенню на території України гострої респіраторної хвороби COVID-19, 

спричиненої коронавірусом SARS-CoV-2» (з наступними змінами і 

доповненнями) на всій території України з 12 березня 2020 року встановлено 

карантин. Цією постановою (у зв’язку зі змінами, внесеними 16.03.2020р. та  

04.05.2020р.) заборонено з 00 год. 01 хв. 17 березня 2020 року до 11 травня 2020 

року роботу усіх суб’єктів господарювання, яка передбачає приймання 

відвідувачів, зокрема закладів торгівельного обслуговування населення, крім  

роздрібної торгівлі продуктами харчування, пальним, засобами гігієни, 

лікарськими засобами та виробами медичного призначення тощо. ФОП 

Микитюк І.В. здійснює свою підприємницьку діяльність на орендованому 

об’єкті в галузі торгівельного обслуговування, а саме: «Торгівля 

непродовольчими товарами» та її господарська діяльність в орендованому 

об’єкті не передбачає здійснення продажу дозволеної Кабінетом Міністрів 

України у цей період карантину продукції, послуг тощо. У період з 17.03.2020р. 

по 11.05.2020р. орендар не здійснювала діяльність в орендованому неї 

приміщенні з незалежних від неї обставин, що зумовлені введенням Кабінетом 

Міністрів України  карантинних вимог із забороною здійснення певних видів 

господарської/підприємницької діяльності. Отже орендар має право на 

скасування орендної плати за період з 17.03.2020р. по 11.05.2020р. Інші 

орендарі до районної ради не звільнялись. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував 

прийняти це рішення, але включити в це  рішення всіх, хто орендує приміщення 

в районної ради і не працював у цей період. 

https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/436-15#n1897
https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/435-15#n3718
https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/435-15#n3720
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 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що лише на підставі 

звернення орендаря можна звільняти від орендної плати. Повідомила, що 

обласна рада приймала таке саме рішення. Зазначила що у голови комісії 

упереджене ставлення до орендодавців. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував розмістити у засобах 

масової інформації оголошення для суб’єктів господарювання, які орендували у 

період карантину майно спільної власності територіальних громад району, та не 

використовували його з незалежних від них обставин, щоб останні подали 

відповідні заяви. 

 В обговоренні взяли участь: депутати районної ради: Медведюк О.В., 

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., Голік Т.І., заступник голови районної ради 

В.Стах. 

 Результати голосування за те, щоб погодити проєкт цього рішення та 

винести на розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати районні йраді 

прийняти його: 

«За» - 4 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Парфентієва Т.М.) 

 «Проти» - 1 Котвицький С.В.) 

«Утримались» - 3 (Медведюк О.В., Дєньга В.А., Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення не прийнято. 

           Головуючий поставив на голосування пропозицію «Районній раді 

розмістити у засобах масової інформації оголошення для суб’єктів 

господарювання, які орендували у період з 17 березня по 11 травня 2020 року 

майно спільної власності територіальних громад району, та не використовували 

його з незалежних від них обставин у зв’язку з оголошенням карантину, з 

метою подання ними відповідних заяв про звільнення їх від орендної плати  за 

користування майном за період з 17 березня по 11 травня 2020 року». 

Результати голосування за цю пропозицію: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Медведюк О.В., Дєньга В.А., 

Котвицький С.В., Шахова О.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді розмістити у засобах масової 

інформації оголошення для суб’єктів господарювання, які орендували у період 

з 17 березня по 11 травня 2020 року майно спільної власності територіальних 

громад району, та не використовували його з незалежних від них обставин у 

зв’язку з оголошенням карантину, з метою подання ними відповідних заяв про 

звільнення їх від орендної плати  за користування майном за період з 17 березня 

по 11 травня 2020 року. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Медведюк О.В., Дєньга В.А., 

Котвицький С.В., Шахова О.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.) 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про повідомлення орендаря щодо відсутності наміру 

передачі в оренду  нерухомого майна після завершення договору оренди №443 

від 04.03.2020р. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор  

                    комунального некомерційного підприємства  

                    «Центральна районна лікарня» районної ради 

Зазначив, що у 2004 році рішенням районної ради  окремо розташовану 

двоповерхову  будівлю районної лікарні було переданого в оренду дитячій 

обласній лікарні. Наголосив на тому, що на той час це було необхідно і 

актуально, проте на сьогодні виникла потреба у необхідності використання 

цього приміщення для власних потреб,  оскільки центральна районна лікарня є 

опорною і необхідно мати власне інфекційне відділення, тому було і вирішено 

повідомити орендаря про відсутність наміру продовжувати договір оренди. 

Зазначив, що це питання не одноразово піднімалося перед обласним 

керівництвом і на теперішній час уже є певні напрацювання щодо перенесення 

цього відділення обласної дитячої лікарні у інший обласний заклад охорони 

здоров’я та вирішується питання щодо виділення коштів на виготовлення 

документації для його облаштування. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

                Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

   Проінформувала про те, що у зв’язку з тим, що районною радою та 

відділом освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту  

райдержадміністрації оформлено технічні паспорти на окремі заклади освіти, у 

зв’язку з чим їх внесено до державного реєстру нерухомого майна, необхідно 

уточнити перелік нерухомого майна громад сіл, селищ району, а також внести 

зміни щодо розмежування нерухомого майна та окремих господарських 

будівель по Троянівській школі і Сінгурівському МНВК, уточнення площі по 

рай аптеці у зв’язку виготовленням технічних паспортів. Наголосила на тому, 

що ці зміни необхідно внести для того, щоб у подальшому можна було 

передати ці об’єкти до об’єднаних територіальних громад відповідно до вимог 

закону. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва 

Т.М., Котвицький С.В., Шахова О.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1(Дєньга В.А.) 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про закріплення об’єктів  нерухомого майна на праві 

оперативного управління за відділом освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту Житомирської районної державної адміністрації 

Житомирської області. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

       Сказала, що цим проектом рішення пропонується закріпити за відділом  

освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

районної державної адміністрації Житомирської області на праві оперативного 

управління наступне нерухоме майно, що належить до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, а саме на школи, 

інформація щодо власності за громадами району внесена у державний реєстр 

нерухомого майна, а саме щодо: Дубовецької, Вертокиївської, Садківської, 

Коднянської, Сінгурівської та Миролюбівської шкіл. Проінформувала, що за 

цим рішенням буде внесено до державного реєстру право оперативного 

управління майном, що і вимагає законодавство. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

 Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

              Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Дєньга В.А.) 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про закріплення  нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

                У зв’язку з оформленням права власності на будівлю амбулаторії 

(реєстраційний номер об’єкта нерухомого майна у державному реєстрі речових 

прав на нерухоме майно про реєстрацію права власності 2080376918220), за 

адресою: Житомирська область, Житомирський район, с. Троянів, вулиця 

Войтицького, будинок 26, загальна площа 139,3 кв. м (амбулаторія, прибудова, 

котельня, два ганка, сарай, туалет, огорожа №1, хвіртка №2, ворота №3) за 
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територіальними громадами району, цим рішенням пропонується закріпити це 

нерухоме майно на праві оперативного управління за Комунальним 

некомерційним підприємством «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради, в користуванні якого воно і перебуває.  

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

              Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Дєньга В.А.) 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради на 2020-2021 н.р. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

     Сказала, що цим проектом рішення пропонується за пропозиціями та 

розрахунками комунальних закладів районної ради  «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська музична 

школа», «Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад 

«Сінгурівська музична школа» та «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад «Високопічська школа мистецтв», погодити розміри 

щомісячної батьківської плати за навчання дітей у мистецьких школах, що 

належать до спільної власності територіальних громад сіл та селищ 

Житомирського району, на 2020-2021 навчальний рік, в залежності від 

обраного фаху навчання: фортепіано, гітара, сольний спів, синтезатор, 

хореографія – 140 грн; баян, акордеон,  бандура,  ударні, духові інструменти – 

120 грн; домра, скрипка, образотворче мистецтво – 110 грн., а також 

пропонується звільнити від плати за навчання:  дітей із багатодітних сімей (3-є 

і більше дітей); дітей із малозабезпечених сімей; дітей з інвалідністю; дітей-

сиріт і дітей, позбавлених батьківського піклування батька, матері; дітей, що 

знаходяться під опікою; дітей матерів-одиночок; дітей батьків 

військовослужбовців МВС, журналістів, що загинули при виконанні 

службових обов’язків; дітей учасників ООС (АТО) на сході України; дітей 

загиблих внаслідок бойових дій на сході України,  та встановити  наступні 

окремі особливості батьківської плати за навчання: дітям сімей з яких 

навчаються двоє дітей: - за одного – 100% (за менше оплачуваний інструмент), 

за другого – 50% (за більше оплачуваний інструмент); дітям, які навчаються на 

двох і більше відділах, або інструментах: 100% за менше оплачуваний відділ 

або інструмент та 50% за більше оплачуваний відділ або інструмент. Також 

сказала про те, що це рішення набиратиме чинності у разі його прийняття  з 

01.09.2020 року, тобто нового навчального року. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 
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«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

                Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 23 сесії від  25.02.2019р. № 827 

«Про припинення комунального  підприємства «Центральна районна аптека  

№118» Житомирської районної ради». 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуюча справами виконавчого 

апарату районної ради 

 Повідомила, що у зв’язку з незавершенням процедури ліквідації  

комунального підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської 

районної ради, оскільки там є ще борги, пропонується виключити з рішення 

пункт, яким встановлено конкретну дату завершення ліквідації, оскільки 

підприємство має великі борги, які до цього часу не погашені.  

ВИСТУПИЛИ: Стретович Н.В., ліквідатор комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради, повідомила, 

що загальна сума заборгованості по підприємству складає 678 тис. грн., з яких 

заробітна плата складає 624 тис. грн.  

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

                Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., директор  комунального некомерційного 

підприємства «Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради, 

заявив про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді наступних двох 

питань порядку денного, оскільки вони стосуються установи, яку він очолює.         

 

23. СЛУХАЛИ: Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування 

пільгових категорій  громадян. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор  

                           комунального некомерційного підприємства  

                         «Територіальне стоматологічне об’єднання»  

                          районної ради 

 Повідомив, що прийняття такої програми дозволить здійснювати 

протезування пільговим категоріям населення якісними матеріалами та вніс 

пропозицію прийняти цю програму на період до 2025 року.     

ИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення з урахуванням терміну програми до 

2025 року, винести його на розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати 
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сесії прийняти це рішення і затвердити програму з терміном дії на період до 

2025 року. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., Журавель 

Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

          

24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   

об’єднання» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

         Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор  

                               комунального некомерційного підприємства  

                         «Територіальне стоматологічне об’єднання»  

                          районної ради 

 Зазначив, що внесення змін до програми обумовлене виникненням 

заборгованості із виплати заробітної плати, яка виникла через карантинні 

обмеження, які діяли у квітні-травні цього року, але підприємство зобов’язане 

було у цей період сплачувати 2/3 посадового окладу  через простій не з вини 

підприємства. Наголосив на тому, що потрібно виконувати норми  закону. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Журавель Г.М,  

                Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Нижник В.Т.) 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до розміру фінансових ресурсів на 

виконанняу 2020 році  Програми про кошти для забезпечення  виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформують: Приставський Микола Миколайович – депутат районної 

ради 

Голік Тетяна Ігнатівна – депутат районної ради 

 Приставський М.М., депутат районної ради, сказав, що знімає з розгляду 

свою пропозицію щодо збільшення сум на виконання депутатських 

повноважень та погоджується із пропозицією Голік Т.І. 

 Голік Т.І., депутат районної ради, запропонувала збільшити кошти на 

виконання депутатських повноважень на 10 тис. грн на кожного депутата. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

ресурси районного бюджету обмежені та вніс пропозицію щодо спрямування 

коштів на виконання депутатських повноважень в межах 30% квоти за заявою 

депутатів, але не більше 10 000 грн. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення з урахуванням пропозиції Стаха 

В.М., винести його на розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії 

прийняти це рішення з урахуванням пропозиції Стаха В.М. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т., 

             Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного  відділення під відділення екстреної медичної  допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою:  шосе 

Сквирське, 3, с. Станишівка,  Житомирського району Житомирської області». 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділ житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, 

оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами райдержадміністрації 

     Сказала, що цим рішенням пропонується виділити з районного бюджету 

кошти в сумі  721,482 тис. грн (сімсот двадцять одна тисяча чотириста 

вісімдесят дві грн) на співфінансування проекту «Реконструкція приймально-

діагностичного відділення під відділення екстреної медичної допомоги КНП 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради за адресою: шосе 

Сквирське, 3, с.Станишівка, Житомирського району Житомирської області», 

що реалізовується департаментом регіонального розвитку Житомирської 

обласної державної адміністрації у рамках субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на реалізацію проектів з реконструкції, капітального 

ремонту приймальних відділень в опорних закладах охорони здоров’я у 

госпітальних округах за рахунок коштів, виділених з фонду боротьби з гострою 

респіраторною хворобою COVID-19, спричиненою коронавірусом SARS-CoV-

2, та її наслідками. 
ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л. керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради,  яка уточнила пропозицію щодо виділення коштів та повідомила 

про те, що оскільки замовником буде департамент ЖОДА, то ця сума у рішенні 

буде розділена наступним чином: в сумі 322,380 тис. грн Комунальному 

некомерційному підприємству «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на виготовлення проектно-кошторисної документації на проект 

«Реконструкція приймально-діагностичного відділення під відділення екстреної 

медичної допомоги КНП «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради за адресою: шосе Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського 

району Житомирської області», з урахуванням коштів в сумі 168,480 тис. грн, 

які уже виділені у рамках внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району рішенням 31 сесії від 27.02.2020р. № 1010 «Про внесення змін до 

районного бюджету Житомирського району на 2020 рік», та  в сумі 399,102 тис. 

грн субвенції для обласного бюджету Житомирської області на  проект 
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«Реконструкція приймально-діагностичного відділення під відділення екстреної 

медичної допомоги КНП «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради за адресою: шосе Сквирське, 3, с. Станишівка, Житомирського 

району Житомирської області».  

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення з урахуванням змін та уточнень, 

винести його на розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти 

це рішення з урахуванням змін та уточнень. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Нижник В.Т.,  

               Журавель Г.М, Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

27. СЛУХАЛИ: Різне. 

ВИСТУПИЛИ: Юхимчук Ю.М., головний редактор ТОВ «Приміське життя», 

висловив претензію щодо того, що районною радою досі не вирішено питання 

оренди приміщень, де розміщена газета, та не укладено договір оренди на 15 

років на умовах як для бюджетних організацій. 

 Подорожна Т. Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, відповіла, що проект договору районною радою було розроблено та 

відповідно до рішення районної ради подано до нотаріальної контори для його 

нотаріального посвідчення, проте редакція відмовилась його підписувати, тому 

попередній договір  відповідно до вимог законодавства автоматично 

пролонговано. 

 Юхимчук Ю.М., головний редактор ТОВ «Приміське життя», відповів, 

що районною радою було прийнято рішення, яким зобов’язали платити оренду 

по комерційним розцінкам, але судом це рішення скасовано, окрім того 

редакція понесла чималі витрати на судові спори. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, відповів, що Юхимчуку С.М. 

необхідно скласти договір так як він вбачає і вийти з цією пропозицією на сесію 

районної ради. 

 Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, зазначила, що відповідно до законодавства розмір орендної плати як для 

бюджетних організацій, а саме 1 гривня, надається тим ЗМІ, які мають право 

отримувати державну підтримку, а редакція «Приміського життя» не надала 

підтверджуючих документів на таку підтримку (не надали доказів того, що 

засновник ЗМІ заснований не за участю юридичних або фізичних осіб, до сфери 

діяльності яких входять виробництво та постачання паперу, поліграфічного 

обладнання, технічних засобів мовлення).  Також наголосила на тому, що 

представники редакції газети не з’являлись до нотаріуса для посвідчення 

договору оренди, не надали жодних письмових заперечень щодо того, що вони 

не погоджуються з умовами оренди. Повідомила про те,  що відповідно до 

нового Порядку передачі в  оренду державного та комунального майна, що 

набрав чинності 17 червня 2020 року, не можуть бути використані за будь-яким 

цільовим призначенням такі об’єкти оренди: майно закладів охорони здоров’я; 
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майно закладів освіти; об’єкти соціально-культурного призначення (майно 

закладів культури, фізичної культури і спорту); нерухоме майно, в якому 

розміщені органи державної влади або органи місцевого самоврядування, - такі 

об’єкти оренди можуть використовуватися лише для розміщення відповідних 

закладів або лише із збереженням профілю діяльності за конкретним цільовим 

призначенням, встановленим рішенням відповідного представницького органу 

місцевого самоврядування, крім випадків, що передбачають використання 

частини такого майна з метою надання послуг, які не можуть бути забезпечені 

безпосередньо такими закладами, пов’язаних із забезпеченням чи 

обслуговуванням діяльності таких закладів, їх працівників та відвідувачів. 

Зазначені об’єкти можуть також використовуватися для проведення науково-

практичних, культурних, мистецьких, громадських, суспільних та політичних 

заходів. Тому постає питання чи взагалі районна рада має на будь-яких умовах 

передавати в оренду кабінети у приміщенні, де розташовані органи влади та 

місцевого самоврядування. 

             Котвицький С.В., голова постійної комісії, рекомендував звернутись до 

Антимонопольного комітету про надання роз’яснень, що надання в оренди та 

надати на сесію статистичну інформацію по листуванню з ТОВ «Приміське 

життя» та прийнятих рішень щодо оренди. 

  

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

       Головуючим засідання оголошено закритим. 

 

 

Голова комісії                                                                    С.КОТВИЦЬКИЙ 

 

 

Секретар комісії                                                                  Т.ГОЛІК           

 

                                       

 


